
Verslag - Algemene Ledenvergadering HG Roterodamum 16 juni 2022

Locatie: Maritiem Museum Rotterdam

1. Opening om 16.00 uur

Aanwezig zijn zo’n 40 leden alsmede de bestuursleden Ton Wesselink, Luuk de Boer, Ingrid de Jager,

Coby Hartsuiker en Chris Opgenoord. Er zijn afmeldingen van de bestuursleden Tim de Haan, Paul van

de Laar en Jantje Steenhuis

2. Vaststelling agenda

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld

3. Vaststelling notulen Algemene Ledenvergadering 10 juni 2021

De notulen van 10 juni 2021 zijn voor de ALV akkoord en worden vastgesteld

4. Ingekomen stukken/mededelingen

Er zijn geen mededelingen dan wel relevante (nieuwe) stukken te melden voor deze

ledenvergadering.

5. Jaarverslag secretaris over 2021

Door de afmelding van secretaris Tim de Haan loopt voorzitter Ton Wesselink door het jaarverslag

heen en wordt dit stuk vastgesteld.

6. Jaarstukken

Chris Opgenoort loopt als penningmeester door de jaarstukken heen en licht deze toe. Vanuit de

aanwezige leden zijn er geen vragen met betrekking op de stukken.

7. Financieel verslag penningmeester over 2021

Aansluitend loopt de penningmeester door het financieel jaarverslag heen. Vanuit de leden komt de

vraag wat “niet betalende leden” zijn? Dat betreft leden die helaas zijn overleden maar waarbij dit

nog niet compleet is doorgevoerd in de ledenadministratie. Daarnaast zijn er enkele oud

bestuursleden die onder deze noemer “lid voor het leven zijn”. Tot slot betreft dit enkele

zusterorganisaties.



8. Verslag kascommissie over de jaarstukken 2021

De kascommissie doet verslag van hun bevindingen. In eerste instantie was het lastig vormgegeven

om er een oordeel over te vellen. Na overleg is de opmaak aangepast en bleek deze zo wel leesbaar.

De kascommissie roept op om dit - een volgende keer - vanaf het begin zo te doen.

De kascommissie vindt dat het jaarverslag een getrouw beeld van de financiële situatie van de

vereniging geeft. Van het vermogen op 31-12-2021 en van het resultaat over 2021. De kascommissie

adviseert de leden dan ook in te stemmen met het jaarverslag 2021 met daarin de balans per

31-12-2021 en de resultatenrekening over 2021.

9. Contributie

Chris Opgenoort neemt de leden mee in de overwegingen de contributie te verhogen en deze ook

mee te laten groeien (indexatie) elke twee jaar.

Vanuit de leden wordt ook aangegeven dat de contributie al jaren niet is verhoogd. Dus dat het niet

zo vreemd is om dat nu eens te doen.

Het besluit met twee onderdelen is dat de ledenvergadering in meerderheid akkoord is met de

verhoging van de contributie. En unaniem positief oordeelt over de tweejaarlijkse stijging ervan.

10. Goedkeuring jaarrekening 2021 en begroting 2022/2023

Onder applaus gaan de leden akkoord met de jaarrekening en de begroting.

11. Benoeming kascommissie voor het boekjaar 2022

De kascommissie voor het boekjaar 2022 zal bestaan uit:

- Dhr. Van Raalten

- Mw. Kieber

- Dhr. Huurman

12. Benoeming secretaris en algemeen bestuurslid & afscheid Coby Hartsuiker

De tweede termijn voor secretaris (Tim de Haan) en algemeen bestuurslid (Frans Meijer) open

medio 2022 af. Coby Hartsuiker heeft te kennen gegeven afscheid te nemen als algemeen

bestuurslid.

● Tim de Haan is beschikbaar voor nog een periode als secretaris van Historisch

Genootschap Roterodamum.

● Frans Meijer heeft te kennen gegeven afscheid te nemen als algemeen bestuurslid

van de vereniging. Dit betekent dat er een vacature voor algemeen bestuurslid is. Het

bestuur is voornemens met een voordracht voor een algemeen bestuurslid te komen.

● Maar liefst 16 jaar zat Coby Hartsuiker in het bestuur van Historisch Genootschap

Roterodamum, voor haar is het moment aangebroken om afscheid te nemen. Het



bestuur komt met een voorstel hoe we deze vacature van algemeen bestuurslid gaan

invullen, gelet ook op de specifieke taken rond de leden- en financiële administratie.

De ledenvergadering is akkoord voor de nieuwe termijn van Tim de Haan als secretaris.

Voor Frans Meijer zijn er lovende woorden met veel dank voor zijn werk en betrokkenheid bij

Roterodamum.

De voorzitter geeft aan dat het bestuur graag Jeanette Bronts voordraagt als nieuw, algemeen

bestuurslid. Zij heeft de afgelopen periode al veel werk verzet als vrijwilliger voor Roterodamum. Met

haar kennis en kunde is zij een waardevolle aanvulling voor het bestuur. De leden zijn akkoord met

Jeanette Bronts als nieuw bestuurslid.

Tot slot zijn er grote woorden voor dank voor de enorme tijd en de enorme inzet die we van Coby

Hartsuiker hebben mogen ontvangen! Als Roterodamum zijn we voornemens hier nogmaals bij stil te

staan op een later moment. Tot slot komt het bestuur nog met een voorstel hoe we deze taken de

komende periode willen gaan invullen, gelet ook op het specifieke pakket rond de leden- en

financiële administratie.

13. Bijenkorfsteen

Luuk neemt de ALV mee in de stand van zaken rond de Bijenkorfsteen. De fondsenwerving verloopt

goed, circa 80% ervan is afgerond. In kwartaal drie zal de opdracht gegeven worden tot restauratie

van de steen. En zoals nu is voorzien zal in kwartaal één van 2023 de steen zijn definitieve plek vinden

op de Coolsingel.

14. Jubileumjaar

Ton Wesselink neemt de aanwezige leden mee in de stand van zaken rond het jubileumjaar en met

name de bijzondere Dag van de Rotterdamse geschiedenis die we op 26 juni organiseren in de

Laurenskerk. Mooi ook om te zien hoe RTV Rijnmond erbij betrokken is en er ook verslag van zal

doen.

15. Stand van Zaken en Toekomst vereniging

Ton licht een en ander toe wat er in de afgelopen periode is gedaan en is bereikt. Er is onder andere

gepoogd om de vereniging wat te verjongen. Maar misschien nog wel meer een

“vermaatschappelijking” in te zetten en ons te richten op de relevantie van Roterodamum, zeker in

een aantal grotere (cultuur) historische dossiers in de stad.

16. Rondvraag

Vanuit de leden wordt de vraag gesteld of het inzetten op excursies de betrokkenheid mogelijkerwijs

ook vergroot?

17. Sluiting


